
Zapytanie z dnia 6 listopada 2023

Proszę o informację czy Urząd podjął starania o dofinansowanie na obiekty sportowe w ramach programu
"Mazowsze dla sportu"? Jeśli tak, to na które obiekty w Łomiankach zostały złożone wnioski i na jaką kwotę
Państwo wnioskowaliście? Jeśli nie, to proszę o informację dlaczego taka decyzja została podjęta? 
Pozdrawiam, 
Magdalena Cłapińska
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